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Z Á P I S N I C A 

z 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lopúchove, 

konaného dňa 27.02.2025 o 19.00 hod. v zasadačke obecného úradu. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané starostom obce Andrejom Demským v zmysle 

ustanovenia § 12. odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov. 

p. starosta Demský najprv privítal poslancov obecného zastupiteľstva. 

V prezenčnej listine z celkového počtu piatich poslancov sa prezentovali všetci piati poslanci 

zastupiteľstva, čím bola splnená podmienka nadpolovičnej väčšiny a p. starosta taktiež skonštatoval, že 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prezenčná listina zo zasadnutia obecného zastupiteľstva je 

prílohou tejto zápisnice. 

Prítomní poslanci: 5 – Ľuboš Tkáčik (zástupca starostu), Mgr. Jozef Goliaš,  Ing. Milan Novotný, Ján 

Kolesár a Stanislav Vavrek. 

Neprítomní poslanci: žiadny 

1. OTVORENIE SCHÔDZE 

Návrh programu tejto schôdze spolu s prílohami bol elektronicky zaslaný starostom obce p. Demským. 

Program bol odprezentovaný s tým, že poslancom zastupiteľstva bola ponúknutá možnosť jeho zmien 

a doplnkov. Starosta obce k zaslanému programu neprijal od poslancov žiadne pozmeňujúce či 

doplňujúce návrhy v ústnej a ani v elektronickej forme. 

Program schôdze bol následne odprezentovaný starostom obce p. Demským. 

Program schôdze bol následne aj jednohlasne schválený tak, ako je uvedený podľa jednotlivých bodov 

nižšie: 

1. Otvorenie schôdze 

2. Návrhová komisia, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2025    

5. Správa z finančnej kontroly 

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 + dôvodová správa 

7. Schválenie odpredaja obecného majetku (kanalizácia) 

8. Plán obnovy obecného vodovodu 2025-2034 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Návrh a schválenie uznesenia 
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12. Záver 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva v Lopúchove. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 5, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

2. NÁVRHOVÁ KOMISIA, URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽA ZÁPISNICE 

p. starosta navrhol komisie v tomto zložení. 

Návrhová komisia:  Stanislav Vavrek (predseda), členovia: Ľubomír Tkáčik a Ing. Milan Novotný. 

Zapisovateľ zápisnice: Mgr. Jozef Goliaš 

Overovateľ zápisnice: Ján Kolesár 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie a zloženie vyššie uvedených pracovných 

komisií. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 5, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Ďalším bodom programu bolo kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcej riadne schôdze Obecného 

zastupiteľstva v Lopúchove konanej dňa 13.12.2024 (Uznesenie č. 19 z 15. schôdze konanej 13.12.2024) 

3.1 Vysporiadanie pozemkov žiadateľa Pavla T. - p. starosta informoval, že žiadateľ bol 

písomne informovaný, že zastupiteľstvo prijalo jeho podnet a že sa bude podnetom žiadateľa ďalej 

príslušne zaoberať. Stanovisko bolo zaslané žiadateľovi poštou. 

 

3.2 Miestna dokumentácia a archívne záznamy pozemkov žiadateľa – v spolupráci 

s bývalým starostom obce, boli identifikované a nájdené dokumenty k agende nevysporiadaných 

pozemkov. Je ďalej potrebné zrevidovať povahu týchto dokumentov, ktoré dokumenty sú 

k dispozícii, čo chýba a následne to ďalej skúmať v príslušných okresných archívoch. 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie zaslanie písomnej odpovede na podnet žiadateľa 

Pavlovi T.  a poveruje starostu obce, aby v tejto veci ďalej skúmal možné existujúce záznamy či 

dokumentáciu jednak na miestnom obecnom úrade, katastroch či dostupných archívoch. 

 

3.3 Projekt MAS Sekčov – Topľa – podľa informácií podaných starostom obce, v tomto 

projekte boli vrátené stanoviská, ktoré boli prvotne zaslané príslušným inštitúciám. 

Ďalej sa žiadosť posunula na stavebný úrad, ktorý by mal v tejto veci ďalej konať. V rámci hodnoty 

tejto zákazky, pán starosta informoval, že bude stačiť realizovať a zdokladovať prieskum trhu, ktorý 

bude zaslaný trom spoločnostiam. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie starostom odprezentovaný stav projektu MAS 

– Sekčov – Topľa a poveruje starostu obce, aby ďalej konal v príslušných žiadostiach v tomto 

projekte. 
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Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.4 Projekt zníženia energetickej náročnosti KD Lopúchov – p. Demský informoval 

poslancov OZ, že projekt nateraz Slovenskou inovačnou a energetickou agentúrou (SIEA) nebol 

schválený a obec ako žiadateľ nedostane príspevok. V odôvodnení SIEA uviedla, že žiadosť obce 

Lopúchov podľa jej obsahu (vrátane príloh) síce  podmienky poskytnutia príspevku pre daný región 

splnila, no jej žiadosť nebolo možné schváliť z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Žiadosť 

je v poradovníku čakateľov. Zatiaľ sú indície, že nové prostriedky by mali byť alokované neskôr 

v tomto roku, a ak sa tak stane, obec by mohla byť úspešným žiadateľom po pridelení nových 

financií neskôr v tomto roku. 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie neschválenie žiadosti obce o príspevok 

v rámci tohto projektu a poveruje starostu obce, aby ďalej tento projekt monitoroval a konal 

v príslušných veciach v tomto projekte. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.5 Webová stránka obce Lopúchov a spustenie sms modulu – p. starosta informoval 

poslancov OZ, že aplikácia na smart telefóny v rámci novej webovej stránky obce je funkčná a bolo 

taktiež spustené rozosielanie sms správ občanom za účelom lepšej informovanosti tých, ktorí nie 

sú doma a nepočujú hlásenia miestneho rozhlasu. Kontaktné údaje sú priebežne zberané 

a dodávané do databázy, z ktorej sa občanom obce odosielajú sms správy. Aktuálne má databáza 

približne 35 kontaktov, no je potrebné, aby za každú domácnosť v obci boli kontaktné údaje 

zozbierané a doplnené do databázy. Občania sa môžu do databázy nahlasovať cez tlačený formulár 

alebo aj elektronicky cez web stránku obce. Čo sa týka cien tejto sms služby, spoplatnené je iba 

zasielanie sms správ, čo pri danom počte účastníkov môže cena byť približne 25 – 35€ / mesačne 

(podľa frekvencie zasielania sms správ).  

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  súčasný stav databázy a spustenie služby zasielania 

sms. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.6 Zber bio odpadu miestna MŠ – starosta podpísal zmluvu so spoločnosťou ESPIK na zber 

bio odpadu z miestnej MŠ. 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie zmluvy s dodávateľom na zber bio 

odpadu, spoločnosťou Espik 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.7 Zber a likvidácia stolového oleja – v tejto téme sa črtajú viaceré možnosti. Likvidovať 

olej môže aj spoločnosť Espik, no p. starosta informoval poslancov, že identifikoval aj spoločnosť 

CMT Group, ktorá sa taktiež zaoberá zvozom a likvidáciou stolového oleja. Táto možnosť sa ďalej 

skúma a je v štádiu vyžiadania si konkrétnych ponúk, ktoré by sa následne predložili poslancom OÚ 

k diskusii či schváleniu. 
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Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  oslovenie spoločností za účelom zberu a likvidácie 

stolového oleja a ďalej poveruje starostu obce, aby predložil poslancom OZ návrhy zmluv a cenové 

ponuky. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.8 Zber separovaného odpadu – podpísanie zmluvy so spoločnosťou KOSIT – starosta 

podpísal zmluvu so spoločnosťou KOSIT na zber separovaného odpadu v obci, ktorá nadobúda 

účinnosť od 01.01.2025 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie zmluvy s dodávateľom na zber 

separovaného odpadu v obci Lopúchov, spoločnosťou KOSIT. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.9 Podpis zmluvy na plyn a elektrickú energiu obce Lopúchov – obecné zastupiteľstvo po 

prijatí a vyhodnotení ponúk poverilo starostu obce, aby podpísal zmluvu na odber elektrickej 

energie a plynu so spoločnosťou RIGHT POWER a.s. Zmluva nadobudla účinnosť od 01.01.2025. 

Zatiaľ nebol dodaný rozpis zálohových platieb, ale inak všetko prebehlo bez komplikácií. 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie zmluvy s novým dodávateľom elektrickej 

energie a plynu, spoločnosťou RIGHT POWER a.s. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.10 Podpísanie VZN  obce  o miestnych  daniach  a poplatkoch  za  komunálne  odpady - 

starosta podpísal VZN  obce  o miestnych  daniach  a poplatkoch  za  komunálne  odpady s 

účinnosťou od 01.01.2025. VZN bolo zároveň publikované na web stránke obce. 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie a publikovanie VZN  obce  o miestnych  

daniach  a poplatkoch  za  komunálne  odpady a drobné stavby pre rok 2025. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.11 Podpísanie  zmluvy s CVČ v Bardejove na školský rok 2024 – 2025 - starosta podpísal 

zmluvu s CVČ v Bardejove na školský rok 2024 – 2025 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie zmluvy s CVČ v Bardejove na školský rok 

2024 – 2025. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.12 Priebežné plnenie dotácie TJ Hviezda Lopúchov v roku 2025 – starosta informoval 

poslancov OZ, že dotácie pre miestny futbalový klub priebežne a podľa potrieb klubu uvoľňuje 

a plní. 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  priebežne plnenie dotácie podľa potrieb klubu TJ 

Hviezda Lopúchov. 
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Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.13 Podpísanie  zmluvy SÚO v Bardejove na kalendárny rok 2025 - starosta podpísal 

zmluvu s SÚO v Bardejove na kalendárny rok 2025 

 

Uznesenie:  Zastupiteľstvo berie na vedomie  podpísanie zmluvy s SÚO v Bardejove na kalendárny 

rok 2025. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

4. NÁVRH PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI NA I. POLROK 2025    

Poslanci mali k dispozícii písomný návrh kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2025, ktorý zaslala hlavná 

kontrolórka obce p. Ing. Šuťáková.  

Plán zahŕňa štandardné kontroly, napr. kontrola zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri 

hospodárení a nakladaní s majetkom obce, kontrola príjmov, výdavkov obce, kontrola čerpania 

rozpočtu, kontrola vedenia pokladnice, kontrola evidencie došlých a odoslaných faktúr či kontrola stavu 

a vývoja dlhu obce k 30.06.2025. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predložený návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 

2025. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

5. SPRÁVA Z FINANČNEJ KONTROLY 

p. starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že Ing. Šuťaková taktiež vypracovala 

a zároveň písomné predložil poslancom OZ správu z finančnej kontroly. Kontrola bola na úseku 

účtovných dokladov za IV. štvrťrok 2024, overoval sa stav bankového účtu, stav pokladnice a plnenie 

rozpočtu. Správa kontrolórky potvrdzuje kontrolu a nemá ku kontrolovaným úsekom výhrady. 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie predloženú správu z finančnej kontroly 

predkladateľkou Ing. Šuťákovou. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

6. SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI ZA ROK 2024 + DÔVODOVÁ SPRÁVA  

Podobne ako v bode č. 5, aj v tomto bode, bola poslancom OZ predložená správa o kontrolnej činnosti 

za rok 2024 + dôvodová správa, ktorú vypracovala Ing. Šuťáková. Za rok 2024 je výška dlhu v obci 

predstavuje 22,83%, čo je nárast oproti roku 2023 o necelé 3%. 

Dlh bol spôsobený hlavne financovaním vypracovania dokumentácie k žiadosti o príspevok 

a v súčasnosti obec eviduje dlh v hodnote 38.000 € Nutné je ale podotknúť, že projektová 

dokumentácia je oprávnený náklad, ktorý by mal byť vrátený ak obec bude úspešným žiadateľom. 
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Ostatné ukazovatele v predloženej správe sú podľa zákonných pravidiel a v poriadku. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie predloženú správu o kontrolnej činnosti za rok 

2024 a taktiež aj predloženú dôvodovú správu predkladateľkou Ing. Šuťákovou. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

7. SCHVÁLENIE ODPREDAJA OBECNÉHO MAJETKU (KANALIZÁCIA) 

Na poslednej schôdzi v roku 2024, spoločnosť VVS predložila poslancom OZ zámer odpredaja resp. 

zámer previesť majetok kupujúcemu – VVS Košice. Teraz bolo poslancom OZ bola predložené schválenie 

odpredaja obecného majetku.  

Ako k danej tému už bolo spomenuté z minulých diskusií k tejto téme, obec mohla si kanalizačnú sieť 

prevádzkovať aj sama – za predpokladu, že bude mať na to určenú, poverenú a zaškolenú osobu, 

prevádzkový poriadok, materiálové a technické vybavenie, atď.  

Druhou možnosťou bol jej predaj už existujúcej spoločnosti, ktorá by si prevádzkovanie, údržbu siete 

a poruchy siete zobrala na starosť a zároveň by bola schopná ju aj prevádzkovať.  

Poslanci OZ schválili odpredaj miestnej verejnej kanalizácie do vlastníctva VVS Košice v súlade so 

záujmami a zásadami hospodárenia obce Lopúchov. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  odpredaj miestnej verejnej kanalizácie do vlastníctva VVS 

Košice. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

8. PLÁN OBNOVY OBECNÉHO VODOVODU NA ROKY 2025 - 2034 

p. starosta predložil poslancom na schválenie súhrny plán obnovy objektov a zariadení, ktoré by mali 

byť zahrnuté do plánu obnovy verejných vodovodov od 01.01.2025 – 31.12.2034  

Aj keď nateraz neboli identifikované  žiadne objekty či zariadenia, aj takýto plán obnovy bolo nutné 

schváliť. 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje súhrny plán obnovy objektov a zariadení, ktoré by mali 

byť zahrnuté do plánu obnovy verejných vodovodov od 01.01.2025 – 31.12.2034. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

9. RÔZNE 

 

9.1 PROJEKT POSLANCOV PSK – realizácia fasády miestnej knižnice 

p. Demský informoval poslancov, že bola podaná žiadosť v rámci projektu Výzva poslancov PSK 

na realizáciu fasády miestnej knižnice. Žiadosť bola podaná ešte v januári 2025. 
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Fasáda nebola pôvodne dokončená, preto ak by žiadosť bola úspešná, z poskytnutých financií 

by sa aplikovala fasáda na miestnej knižnici. Je potrebné taktiež osadiť parapety na okná. 

Maximálna suma, ktorú môže obec dostať je 5000€, no spoluúčasť obce je vo výške 20%. 

Realizácia tohto projektu je nutná do 08/2025. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podanie žiadosti poslancov PSK 

a poveruje starostu obce ďalej príslušne a podľa potreby konať v tejto žiadosti. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

9.2 Financovanie miestnej MŠ 

Od 1. januára 2025 sú materské školy (MŠ) a špeciálne materské školy vrátane materských škôl 

pri zdravotníckych zariadeniach (ŠMŠ) všetkých zriaďovateľov financované zo štátneho 

rozpočtu (ŠR) - z rozpočtovej kapitoly rezortu školstva. 

p. starosta Demský informoval, že aktuálne mesačne chodia na účet obce nové normatívy 

a zatiaľ je to bez väčších komplikácií. 

9.3 Údržba miestnej komunikácie 

Kamenivo v rámci zimnej údržby danej miestnej komunikácie bolo navezené na miestne 

komunikácie. Miestne komunikácie sa taktiež odhŕňajú podľa potreby. 

9.4 Nefunkčná tepelná špirála konvektomatu v kultúrnom dome 

p. starosta Demský informoval poslancov zastupiteľstva, že konvektomat v miestnom 

kultúrnom dome bol opravený. Poslanec Kolesár vymenil nefunkčnú tepelnú  špirálu. 

Zariadenie je opäť funkčné a môže sa ďalej používať. 

9.5 Zakúpenie umývačky riadu  

Pre potreby miestnej škôlky, bola zakúpená nová umývačka riadu. Celkový náklad predstavuje 

330 €. 

9.6 Deň detí v rámci MDD 2025 

Po minuloročnej úspešnej akcii dňa detí, zastupiteľstvo plánuje aj v tomto roku usporiadať pre 

detí program na miestnom futbalovom ihrisku. Predbežne vybralo termín 28.06.2025, čo bude 

už zároveň aj koniec školského roka. Súčasťou bude bohatý program nielen pre deti, ale aj pre 

všetkých občanov obce.  

 

10. DISKUSIA 

V diskusii neboli poslancami zastupiteľstva prezentované žiadne iné podnety či návrhy, ktoré by mali 

byť zaradené do zápisnice schôdze. 

 

11. NÁVRH A SCHVÁLENIE UZNESENIA 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. Návrh uznesenia je samostatnou prílohou tejto 

Zápisnice.  
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12. ZÁVER 

p. starosta poďakoval všetkým poslancom za účasť a za prezentované informácie či podnety.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Lopúchove, dňa: 27.02.2025 

 

 

 

 

------------------------------------------      --------------------------------------- 

 

Zápisnicu vyhotovil: Mgr. Jozef Goliaš    Zápisnicu overil:     Ján Kolesár 
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